
Piękno
O d k r y j  j e  w  s w o i m  w n ę t r z u  



Bella
Piękne wnętrze 
to nie tylko 
kwestia estetyki
To konkretne uczucie, które towarzyszy nam,
gdy przebywamy w przestrzeni, która nas
uspokaja i inspiruje do działania. To harmonia,
którą tworzymy, dobierając elementy z myślą
o sobie oraz o naszych bliskich.

Piękne wnętrze to jednak przede wszystkim
różnorodność. Każdy z nas postrzega je
inaczej na różnych etapach życia.

Twórzmy piękno na swoich zasadach.



Panicz Szymon, o pięknie

Bella. Sofa, w której się zakochasz

Martyna Sobczak,  przepis na piękne wnętrze

Mery Piotrowska, 3 tipy na piękną organizację

Joanna Przenicka, o odnaleznieniu siebie we wnętrzu

Spis tresci

Urszi, urodziny w stylu Hampton



Trendy i gusta zmieniają się bardzo szybko - u mnie też - natomiast 
ta definicja jest i zostanie na zawsze. Jestem w stanie zatrzymać się 

na starej klatce schodowej i ze spokojem podziwiać doniczki 
na parapecie, a następnie tę scenerię odwzorować na swój sposób 

w swoim wnętrzu mieszkania.

Panicz Szymon, o pięknie

Piękno to bardzo szerokie pojęcie,
natomiast jeżeli chodzi o rzeczy i wnętrza
 to jest jedno trafne zdanie, które zawsze

powtarzam: jeżeli coś przyciąga Twój wzrok
i wprowadza Cię w stan spokoju, to właśnie

jest to ‘piękno’.

@paniczszymon

https://www.instagram.com/paniczszymon/


Bardziej chłopak z sąsiedztwa z twistem Panicza

niż odwrotnie. I bardziej domowe ciepło, ale

w luksusowym wydaniu :) Wszystko możemy

miksować i łączyć do woli - tak samo, jak we

wnętrzach.

W moim mieszkaniu postawiłem na połączenia

różnych styli i tak powstało mieszkanie

z dwoma różnymi parkietami, w stylu, którego

sam nie jestem w stanie określić. Jedno jest

pewne - każdy będzie się czuł w nim dobrze.

Zarówno osoba lubiąca styl glamour,

eklektyczny, minimalistyczny czy skandynawski.

Sam jestem w szoku, że mimo tego, że tak jest

to wszystko ze sobą gra i do siebie pasuje :)

Myślę, że mieszkanie jest odzwierciedleniem

mojej osoby - dużo się tu dzieje, czasami jest

blisko granicy kiczu, ale finalnie nigdy do niej

nie dochodzi, dzięki temu jest eleganckie,

luksusowe i zdecydowanie nie jest nudne.

Luksus czy domowe ciepło, Panicz czy
Chłopak z sąsiedztwa - w czym czujesz się
lepiej? Czy może da się to połączyć?

Przede wszystkim dobrze się nim czuję - chyba,

że jest za duży bałagan haha.

Od zawsze chciałem stworzyć miejsce, które

będzie moim azylem, do którego chętnie wrócę

i się nim nie znudzę. Myślę, że mi się udało, bo ta

właśnie świątynia w zależności od sezonu potrafi

w bardzo szybki sposób się do niego

dopasować. 

Na swoim Instagramie wnętrzarskim mówisz,
że twoje mieszkanie jest Twoją świątynią - jak
to rozumiesz, celebrujesz w niej codzienność? 

Jakie elementy wnętrza uważasz za kluczowe
dla stworzenia pięknej przestrzeni?

Myślę, że ‘uniwersalność’ jest dobrym słowem

na początek tworzenia każdego wnętrza. Trzeba

pamiętać, że przy tworzeniu przestrzeni

jesteśmy pod wpływem aktualnych trendów

i tego, co w danej chwili mamy w głowie.

Jak już rozmawialiśmy wcześniej - to się bardzo

często zmienia, a co za tym idzie - nasze

wnętrze może przestać się nam podobać.

Naszym pierwszym zadaniem w budowaniu

wnętrza jest stworzenie podstawy, którą

w późniejszych etapach mieszkania będziemy

aranżować i zmieniać. Trzeba pamiętać

o jednym - to, że coś podoba się nam teraz,

niekoniecznie będzie się nam podobało nawet

za rok. Dlatego wybierajmy ponadczasowe

materiały i kolory do budowania naszej bazy.

Biele, beże, szarości, marmury, surowe drewno -

to zawsze będzie we wnętrzach i nigdy nie

będzie nam przeszkadzało. Resztę zbudujemy

meblami i dodatkami. Szafkę, dywan czy wazon

możemy wymienić w ciągu chwili, a podłogi,

blatu czy ściany już nie. To bardzo istotna

kwestia, o której często się zapomina.

Meble i dodatki - to one mają stworzyć klimat

i atmosferę w domu.

Tak to właśnie w święta bożonarodzeniowe

zamienia się w fabrykę Mikołaja, latem jest

pełen kwiatów i lekkości, a w Wielkanoc odbija

wiosenne słońce od złotych ceramicznych

królików. 

piekno

zdjęcie: @paniczszymon

https://www.instagram.com/paniczszymon/


„„Hmmm.. myślę, że gusta są pokierowane

trendami, także jedno łączy się z drugim. Bardzo

ważną rzeczą jest natomiast estetyka i uważanie

na granice. Często jest tak, że postawię o jedną

ładną rzecz za dużo, żeby zepsuć efekt WOW.

Mam w mieszkaniu mnóstwo pięknych

dekoracji, ale też problem, żeby za dużo ich nie

wystawić na raz. Natomiast zdaję sobie z tego

sprawę, więc często przestawiam rzeczy po kilka

razy, żeby finalnie być zadowolonym z efektu.

Uważam, że moja estetyka jest na wysokim

poziomie, natomiast często pytam innych

o opinię i co myślą, czy im się coś podoba, czy

nie. Warto sięgnąć po radę i każdemu to

polecam. Tak samo, jak uważam, że powinno się

korzystać z usług projektantów wnętrz. Sam

wiem, jak ciężko trzymać się założonych

konceptów nawet jak ma się na nie projekt. 

Tym bardziej ciężko jest trzymać się założeń,

które mamy tylko w naszej głowie. Często się to

wymyka i zamiast wnętrza,

o którym marzyliśmy mamy całkowicie 

coś innego.

Na co dzień pokazujesz sporo treści
związanych z aranżacją Twojego wnętrza. 
Czy w aranżacji swojego mieszkania 
kierujesz się własnym gustem 
czy aktualnymi trendami?

Mam wrażenie, że mnie codziennie zachwyca

i inspiruje coś nowego haha.

Może to być wszystko - od widoku przez okno,

głupiego TikToka czy nowej kolekcji mebli.

Rozmawiamy dziś o wnętrzach, więc odpowiem,

że najbardziej przy tworzeniu treści inspiruje

mnie sezonowość. Jeżeli mamy święta to chce

mieć te święta w mieszkaniu i to tak mocno,

a nie, że tylko choinkę. Tak samo z kwiatami,

które uwielbiam - jest sezon na peonie - chce

mieć je u siebie na blatach. Zadbane wnętrze to

niekończące się źródło inspiracji. Jeżeli mamy

w domu ładnie to content robi się sam

i chcemy go robić. 

Mam też coś takiego z meblami. Jeżeli czekam

na nową komodę to, to nie jest tak, że ona

przyjedzie, ja ją skręcę i postawię. Ta komoda to

jest swego rodzaju nagroda dla mieszkania,

więc ono musi być na nią gotowe. Trzeba

wszystko dookoła posprzątać, przygotować

dodatki i całą aranżację, tak żeby po

postawieniu tej komody cały kącik domu był

inspirujący i zachwycający. Polecam każdemu

takie podejście, bo wtedy poczujemy, 

że kupiona przez nas rzecz jest naprawdę

wyjątkowa i daje nam szczęście oraz właśnie te

inspiracje, o które pytasz.

Jest coś, co szczególnie inspiruje Cię do
tworzenia treści w mediach
społecznościowych? 

   Życie jest piękne,
więc nawet nie

muszę go za
szczególnie

odkrywać, bo ono
samo to robi.

zdjęcie: @paniczszymon

https://www.instagram.com/paniczszymon/


Życie jest piękne, więc nawet nie muszę go za

szczególnie odkrywać, bo ono samo to robi.

Natomiast chyba takim największym sposobem

na odkrywanie jest po prostu aktywne życie.

Siedząc na kanapie, ciężko jest odkryć coś

nowego, dlatego zachęcam wszystkich do

aktywności. Przede wszystkim podróże - to na

nich możemy się na chwilę oderwać od

rzeczywistości, przewietrzyć głowę i właśnie

odkryć nowe piękno. Osobiście bardzo często

podróżuję i co chwilę jestem gdzieś indziej

- są to podróże zarówno dalekie, jak i te bliskie.

Mamy mnóstwo pięknych miejsc w zasięgu

naszej ręki i kieszeni. To oczywiście jeden ze

sposobów na odkrywanie piękna, ale trzeba

pamiętać - piękno jest wszędzie, wystarczy je

zauważyć!

Jak odkrywasz piękno w swoim życiu?

A owszem, czuję :) codziennie staram się być

lepszą wersją siebie, ale co ważne - robię to

głównie dla siebie! Do poczucia własnego

piękna i wartości trzeba dojrzeć, ale też się go

nauczyć. Mam taki jeden sposób, którym mogę

się podzielić. Zawsze staram się wyglądać

dobrze - mając zły humor, próbuję ubrać się, 

jak najlepiej potrafię, siedząc chorym w domu,

założyć ładną piżamę, będąc na siłowni wśród

atletów wyglądających 100 razy lepiej ode mnie,

założyć fajny strój, w którym poczuję się fajnie.

To pomaga, podnosi samoocenę i podejście do

samego siebie. Polecam każdemu spróbować :)

Czy czujesz się piękny i jakie rady dałbyś
osobom, które się tak nie czują?

Panicz Szymon!

zdjęcie: @paniczszymon

https://www.instagram.com/paniczszymon/


Bella
Zakochaj się 
w polskim designie



Bella. Sofa, w której się zakochasz

Powstała po to, by upiększyć każdą
przestarzeń - bez względu na metraż, czy

upodobania mieszkańców. To mebel
uniwersalny i komfortowy.



„„Sofa Bella to niezwykły mebel, stworzony

z myślą o tych, którzy cenią nie tylko wygodę,

ale również elegancję i ekologiczną

odpowiedzialność. To nasz oryginalny projekt,

opracowany i wykonany w Polsce z pasji do

designu i dbałości o środowisko.

Wyjątkowy kształt Belli, charakteryzujący się

zaokrąglonymi liniami, wnosi do wnętrza

subtelność i harmonię. Jej unikalny design

i lekkość formy zachwycają zarówno 

w nowoczesnych, jak i klasycznych aranżacjach.

Sofa Bella doskonale odnajduje się w różnych

stylach wnętrz, stając się centralnym punktem

każdego salonu. 

Obszyta wysokiej jakości tkaniną boucle

z recyklingu, nie tylko prezentuje się elegancko,

ale także zapewnia miękkość i trwałość. Każdy

metr tej tkaniny powstaje z 37 przetworzonych

butelek PET, co jest naszym wkładem

w ochronę środowiska.

Dążymy do zrównoważonego rozwoju i troski

o przyszłość naszej planety. Bella to więcej niż

zwykły mebel – to manifestacja troski

o estetykę, komfort oraz przyszłość naszej

planety. Inwestując w nią, wybierasz piękno

i odpowiedzialność. Sofa Bella to symbol

nowoczesnego podejścia do życia, gdzie

komfort idzie w parze z troską o planetę.

Zaprojektowana
i wyprodukowana
w Polsce z miłości

do designu.

Bella jest odzwierciedleniem
naszej teorii piękna – łączy
w sobie uniwersalność, komfort
oraz funkcjonalność.

Odwiedź nasz Instagram,
weź udział w konkursie
i wygraj sofę Bella

https://www.instagram.com/lectus24.pl/
https://www.instagram.com/lectus24.pl/
https://www.instagram.com/lectus24.pl/


Piękno to także celebrowanie małych i dużych momentów,
wspólne gotowanie i unoszący się zapach pieczonego ciasta. 

Leniwe śniadania i romantyczne kolacje, które tworzą niezapomniane
wspomnienia i wypełniają dom miłością. 

Martyna Sobczak,  przepis na piękne wnętrze

Piękno w domu to dla mnie
coś więcej niż estetyczne wnętrza. 

To przede wszystkim rodzinne 
ciepło i wspólne chwile spędzane
najczęściej przy stole z bliskimi.

@maste_official

https://www.instagram.com/maste_official/


Kurki w sosie
śmietanowym
z winem 
i parmezanem

SKŁADNIKI
200g kurek

1 cebula

1 łyżka masła

1/3 pęczku pietruszki

3 ząbki czosnku

150 ml wytrawnego białego wina

150 ml śmietanki 30%

garść parmezanu

1 i 1/2 łyżeczki syropu z agawy lub miodu

pieczywo do podania

PRZYPRAWY:
sól

pieprz

KROK I

Kurki przekładamy do dużej miski

i zasypujemy jedną czubatą łyżką mąki.

Następnie dokładnie je mieszamy i zalewamy 

chłodną wodą. Dokładnie myjemy 

je w misce, a następnie kilkukrotnie płuczemy.

Przekładamy na ręcznik papierowy i osuszamy.

Czyszczenie kurek

KROK II

Na patelni rozpuszczamy masło i podsmażamy

pokrojoną w drobną kostkę cebulę. W międzyczasie

doprawiamy ją szczyptą soli. Następnie wrzucamy

kurki na patelnię, smażymy dwie minuty 

i dodajemy czosnek przeciśnięty przez praskę.

Dodajemy białe wino, świeżo mielony pieprz

i je odparowujemy. Wlewamy śmietankę i dusimy

chwilkę, aż zgęstnieje. Na koniec dodajemy syrop 

z agawy, garść tartego parmezanu i świeżą pietruszką.

Podajemy z chrupiącym pieczywem i lampką
białego wina. 

Przygotowanie kurek

Smacznego,
Wasza Marcysia!

zdjęcie: @maste_official

https://www.instagram.com/maste_official/


3 tipy na piękną
organizację

Mery Piotrowska

@mery.piotowska

https://www.instagram.com/mery.piotrowska/


declutter
organiza
marzen

Aby salon mógł spełniać swoją funkcję, ważne
jest, aby był zorganizowany i uporządkowany.
Dzięki temu unikniemy niepotrzebnego
bałaganu, a sprzątanie stanie się przyjemnością, 
nieprzykrym obowiązkiem.

Kluczem do stworzenia harmonijnej
i funkcjonalnej przestrzeni jest mój autorski
model DOM, który opiera się na trzech filarach:
decluttering, organizacja i marzenie.

Salon to serce każdego domu,
miejsce spotkań rodzinnych,
wspólnych zabaw, rozmów 
i odpoczynku. To tutaj
spędzamy najwięcej czasu,
dzielimy się radościami 
i wspomnieniami. 

zdjęcia: @mery.piotowska

https://www.instagram.com/mery.piotrowska/


1D
3

jak Decluttering

Pierwszym krokiem do stworzenia

funkcjonalnej przestrzeni jest pozbycie się

nadmiaru niepotrzebnych rzeczy. Często

gromadzimy przedmioty, które przestają nam

służyć, a jedynie zajmują miejsce i wprowadzają

chaos. Decydując się na decluttering,

uwalniamy przestrzeń, co pozwala lepiej ją

zagospodarować i wprowadzić do niej świeżość.

2
Ojak Organizacja

Gdy już pozbędziemy się zbędnych

przedmiotów, czas na organizację. Przedmioty

grupujemy według kategorii i umieszczamy 

w miejscach dostosowanych do częstotliwości

ich używania. Przedmioty codziennego użytku

powinny być łatwo dostępne, natomiast te

rzadziej używane mogą znaleźć swoje miejsce 

w mniej widocznych zakamarkach. Kluczowe

jest, aby każdy przedmiot miał swoje stałe

miejsce, co ułatwi nam utrzymanie porządku 

na co dzień.

M jak Marzenie

Ostatnim etapem jest marzenie – mój sekretny

sposób na utrzymanie harmonii 

w zorganizowanej przestrzeni na długo. 

Polega on na bardzo szczegółowym opisywaniu

każdego pojemnika, szafki i szuflady. 

Dzięki temu wszyscy domownicy wiedzą, 

gdzie znajduje się dany przedmiot i gdzie go

odłożyć. Taki system sprawia, że zorganizowana

przestrzeń staje się częścią naszego

codziennego życia, w której panuje spokój 

i harmonia.

Zorganizowana przestrzeń wpływa pozytywnie

na nasze samopoczucie. W uporządkowanym

salonie lepiej się odpoczywa, szybciej sprząta 

i przyjemniej spędza czas z bliskimi. 

Organizacja przestrzeni to nie tylko estetyka, 

ale przede wszystkim uczucie spokoju 

i harmonii, które towarzyszy nam na co dzień.

Zaproszenie harmonii do Twojej przestrzeni to

krok ku lepszemu życiu. Ty też zasługujesz na to,

aby Twój salon stał się miejscem, w którym

panuje ład, a każda chwila spędzona z rodziną

przynosi radość i inspirację. Rozpocznij swoją

przygodę z declutteringiem i organizacją, 

a zobaczysz, jak piękne wnętrze może zmienić

Twoje życie.

Mery Piotrowska!



O odnalezieniu
siebie we wnętrzu

Asia Przenicka

Piękno nie ma dla mnie jednej definicji. Co więcej, “piękno”
nie jest dla mnie tylko w stereotypoowo ładnych rzeczach.

Każdy przedmiot, miejsce, które mnie zainteresuje, 
zatrzyma, jest dla mnie piękne. 

zdjęcie: @maciejimalgosia
@asiaprzenicka

https://www.instagram.com/maciejimalgosia/
https://www.instagram.com/asiaprzenicka/


Moim zdaniem każde wnętrze odzwierciedla

charakter i osobowość właścicieli. 

“Pokaż mi jak mieszkasz a powiem Ci 
kim jesteś” - myślisz, że w tym powiedzeniu
jest ziarno prawdy? 

Dodatki pozwalają mi na wyrażanie siebie.

Zawsze przy projektowaniu wnętrz skupiam się

na tym, aby było czysto, jasno i spokojnie. 

Do takiej aranżacji zawsze można dodać

bardziej charakterne dodatki i to właśnie 

one oddają moją osobowość. 

Jakie są Twoje ulubione sposoby 
na wyrażenie osobowości poprzez 
aranżację wnętrz? Masz takie?

Oczywiście! Bardzo często trafiam do

przestrzeni, które są dla mnie zbyt agresywne

i budzą we mnie niepokój. Dobrze czuje się 

w spokojnych i stonowanych przestrzeniach.

Energii dodają mi miejsca w stylu Memphis. 

Nastrój - może być uwarunkowany tym, 
w jakiej przestrzeni przebywamy? 
Jak myślisz? Jest takie wnętrze, które 
np. szczególnie dodaje Ci energii?

Oczywiście! Całość naszej Sielany jest w stylu

Japandi, który od kilku sezonów nie wychodzi 

z mody i ani trochę mnie to nie dziwi.

Ciepłe i przytulne wnętrze z odpowiednim

charakterem. To taki rodzaj przestrzeni, w której

wydaje mi się, że każdy będzie czuł się dobrze. 

Stworzyłaś piękne miejsce jakim jest
Nowoczesna Sielana. czy uważasz, że takie
miejsce do sielanki można stworzyć 
w swoim wnętrzu, na co dzień?

Pytanie podchwytliwe! Aktualnie żyjemy

w ogromnym chaosie i uczymy się

dostosowywać do sytuacji, a nie sytuacje do nas

co jest dużą zmianą i też odczuwamy to

w naszym wnętrzu. Maluszek potrzebuje swojej

przestrzeni, a jednocześnie chce być blisko nas,

więc mamy duży misz-masz i niewielki metraż.

Aktualnie na wnętrze patrzę przez pryzmat

praktyczności, ale nie mogę się doczekać,

aż przeniesiemy się na trochę większy metraż

i stworzymy pokój marzeń dla naszej córeczki.

Zmieniło się w Tobie postrzeganie pięknego
wnętrza po urodzeniu córeczki?

Jako człowiek na pewno.

Czujesz się Piękna?

Odciąć poczucie własnej wartości od wyglądu.

Pamiętać o tym, że wygląd jest zmienną,

a o poczuciu własnej wartości, powinno

decydować to, jakimi jesteśmy ludźmi

i to dobro czyni nas pięknymi.

Na co dzień wspierasz kobiety, które
szukają drogi do odnalezienia siebie/
dostrzeżenia w sobie piękna. Jakie są Twoje
rady, aby ułatwić im tę drogę?

Asia Przenicka

zdjęcie: @maciejimalgosia

https://www.instagram.com/maciejimalgosia/


hampton

Urszi,  urodziny w stylu Hampton

Piękne wnętrze to takie, w którym
świętujemy wspólne chwile. Aranżacje 

w konkretnym stylu tworzą tło dla
wyjątkowych momentów, które pozostają 

w pamięci na zawsze.

@urszi

https://www.instagram.com/urszi_i/


Styl 
Hampton
Styl Hampton charakteryzuje się jasnymi,

neutralnymi barwami, naturalnymi

materiałami oraz eleganckimi,

ale jednocześnie przytulnymi elementami

dekoracyjnymi. Najłatwiej stworzyć

przyjęcie w tym stylu, kiedy w Swoim

wnętrzu postawisz na podstawowe

elementy takie jak kanapa, stół, komody 

w stonowanych i neutralnych kolorach

takich, które będą stanowić doskonałą

bazę do wszelkich dodatków. 

 

@urszi

https://www.instagram.com/urszi_i/


Kolor i dekoracje
Dopasowanie kolorystyczne jest kluczowe.

Dodatki w odcieniach błękitu, beżu i bieli

będą idealnie współgrać z resztą wystroju.

Poduszki, kocyki, donice, zasłony i drobne

ozdoby w tych kolorach nadadzą wnętrzu

spójny i elegancki wygląd.

 

 

Przy wyborze zastawy na stół warto postawić

na coś uniwersalnego w jasnym kolorze,

będzie to doskonała baza dla bardziej

ozdobnych talerzyków czy serwetek

nawiązujących do motywu przewodniego

przyjęcia. Idealnym elementem

dekoracyjnym będą również materiałowe

serwetki, ozdobny obrus oraz kwiaty 

– nawet te, które można znaleźć w ogrodzie.

Nietuzinkowe kompozycje kwiatowe

wprowadzą świeżość i naturalne piękno.

 

W przyjęciu z głównym motywem warto

zadbać o harmonijne dopasowanie

wszystkich elementów. Neutralne meble

stanowią doskonałą bazę, którą można łatwo

dostosować do okazji za pomocą

odpowiednich dodatków. Wykorzystanie

klasycznej, uniwersalnej zastawy umożliwia

łatwe wprowadzenie tematycznych

akcentów, które będą spójne 

z resztą dekoracji.

Organizacja 
przestrzeni

Upominki dla gości
Aby każdy gość poczuł się miło i zadbany,

warto przygotować dla nich małe upominki.

Mogą to być samodzielnie pomalowane

butelki, które będą służyły również jako

winietki lub małe wypieki na wynos.

Takie drobiazgi nie tylko sprawią radość, 

ale również pokażą, że zależy nam 

na naszych bliskich. Dodatkowo podbiją

dekoracje nawiązującą do motywu

przewodniego przyjęcia.

 

zdjęcie: @urszi

https://www.instagram.com/urszi_i/


hampton
Organizacja urodzin w stylu Hampton to doskonały sposób na stworzenie

wyjątkowej atmosfery sprzyjającej świętowaniu wspólnych chwil. Stonowane

barwy, naturalne materiały i eleganckie, ale przytulne dodatki sprawią, że urodziny

 będą nie tylko piękne, ale i pełne ciepła oraz radości. 

Pamiętajmy, że piękne wnętrze to takie, w którym wspólnie
świętujemy wspólne chwile, a staranne przygotowanie 

wnętrza i troska o gości są kluczem do udanej uroczystości.

zdjęcie: @urszi

Urszi

https://www.instagram.com/urszi_i/


Bella
Twórz piękno
na swoich zasadach

Odwiedź nasz Instagram,
weź udział w konkursie
i wygraj sofę Bella

https://www.instagram.com/lectus24.pl/
https://www.instagram.com/lectus24.pl/
https://www.instagram.com/lectus24.pl/

